
  

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE 

          

Spodnje Škofije 54, 6281 Škofije, Slovenija, T: +386 5 65 49 121, E: ks.skofije@siol.net  

Z A P I S N I K 
 

4. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 12.4.2023 
ob 18.00 uri v prostorih KS Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

• Prisotni člani sveta: Matjaž Čok, Neva Tul, Milan Markočič, Erika Markežič Kapelj, Rino 
Hrvatin, Borut Slapnik, Neja Bonbek Natek, Oskar Dodič, Nataša Batagelj Ndior, Alan 
Radin, 

• Opravičeno odsotni člani: Valentina Petaroš Jeromela, 
• Ostali prisotni: Mateja Čalušič – poslanka Državnega zbora RS, Anna Poropat - članica 

občinskega sveta, krajanka Urška Turnšek Pucer. 
• Tajnica: Majda Bonaca. 

 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 11 članov sveta  KS prisotnih 10 članov in da je svet 
sklepčen.  
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 4. redno sejo z naslednjim dnevnim redom: 
 
1. Potrditev zapisnika 3. redne seje 
2. Imenovanje odborov  
3. Tekoče zadeve; prometna ureditev, kanalizacija, OPPN, OPN 
4. Predstavitev centra na Plavjah 
5. Predlog nadaljnjega poslovanja B-ZONE 
6. *Pobude in predlogi krajanov 
7.    Razno 
 
Predsednik je predlagal umik 4. točke dnevnega reda, obravnavala se bo na eni prihodnjih sej, ko 
bo pripravljeno gradivo. Ostalih pripomb ni bilo, zato so člani sveta z dvigom rok soglasno potrdili 
dnevni red. ( 10 prisotnih - 10 glasov ZA). 
 
AD1) Potrditev zapisnika 3. redne seje 
Pripomb na zapisnik ni bilo.  
 

 

Sklep št. 13  je sprejet.  
Zapisnik 3. redne seje je potrjen.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  10  
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AD2) Imenovanje odborov 
Predlaga se imenovanje odborov v naslednji sestavi: 
2.1. Odbor za infrastrukturo: 
- vodja odbora: Borut Slapnik 
- član: Milan Markočič 
- član: Oskar Dodič 
- član: Rino Hrvatin 
 
2.2. Odbor za družbene dejavnosti: 
- vodja odbora: Alan Radin 
- članica: Neva Tul 
- članica: Neja Bonbek Natek 
- članica: Nataša Batagelj Ndior 
 
2.3. Odbor za finance: 
- Erika Markežič Kapelj  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 14  je sprejet.  
Potrdi se odbore v predlagani sestavi. 
 
AD3) Tekoče zadeve; prometna ureditev, kanalizacija, OPPN, OPN 
Predsednik sveta KS Matjaž Čok je prisotne seznanil s tekočimi zadevami; 
 
3.1. Tekoče zadeve 

- 21.3.2023 je potekala otvoritev nove osnovne šole Škofije. 
- V ŠD Burja poteka energetska sanacija objekta, investicijo vodi MOK, predviden rok 

dokončanja del je september 2023.  
- Dela na objektu Zadružnega doma Škofije v letošnjem letu: vzpostavitev prostorov v 

prvotno stanje (pleskanje, ponovna postavitev stene, rušitev nadomestnih učilnic v 
dvorani, sanacija parketa, zamenjava odrskih luči), zunanja dela – sanacija obrobe ob 
zadnji steni stavbe, asfaltiranje preostali del površine dvorišča ZD. V prihodnjem letu se 
bo odstranil plinski rezervoar. 

 
3.2. Prometna problematika 
Zaradi izvajanje del na HC MP Škofije – Bivje ter popolne in delne zapore skozi naselje Škofije, 
nastajajo vsakodnevne prometne zagate, predvsem zaradi tranzitnega prometa, ker vozniki ne 
upoštevajo signalizacije (ne sledijo, upoštevajo svoje navigacije, se zmedejo, iščejo bližnjice...) in 
zapeljejo v ozke, strnjene dele vasi na Spodnjih Škofijah, Zgornjih Škofija, Tinjan, na Parenzano….  
 
 
 
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  10  
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Predlog sklepa: 
KS zahteva od MOK, da pritisne na izvajalca CPK in investitorja DRSI, da zagotovi vse 
potrebne resurse z namenom, da se  čimprej zaključi s popolno zaporo ceste ter pospeši 
izgradnjo krožišča na državni cesti Spodnje Škofije.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 15  je sprejet.  
 
3.3. Izgradnja 2. TIR-a 

- Izgradnja tunela 2.TIR-a; miniranje predora se na našem območju bliža h koncu. 2.TDK bo 
v Dekanih vzpostavil pisarno namenjeno krajanom, ki so utrpeli kakršnokoli škodo zaradi 
miniranja pri izgradnji predora 2. TIR-a. KS bo v naslednjem informativnem letaku za 
krajane objavila to informacijo.  

 
3.4. Izgradnja kanalizacije 

- Izgradnja poteka na več lokacijah. Spremembe pri načrtih za kanalizacijo se izvajajo 
sproti, po predhodnem ogledu na terenu.  
 

- Za potrebe izgradnje kanalizacije na našem območju, so s strani glavnega izvajalca GINEX-
a zainteresirani za enoletni najem pisarne v Vaški hiši na Zgornjih Škofijah 29.  
 

Predlog sklepa:  
Pisarna, v izmeri 18 m2 na lokaciji Vaška hiša, Zgornje Škofije 29, se odda v najem izvajalcu 
GINEX d.o.o. za obdobje enega leta. Z njimi se sklene pogodba o najemu prostora, višina 
mesečne najemnine je 125,00  eur.  

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št. 16  je sprejet.  
 
 3.5. Predlog sklepa: 
Na MOK  se pošlje pobuda, da se očisti in odpelje del starega zidu iz parcele 778/2 k.o. 
Škofije, ki je javno dobro. Na tej parceli so potekala dela izgradnje kanalizacije, delno je 
izvajalec saniral parcelo, zato naprošamo, da se počisti še preostali del. Parcela se v naravi 
uporablja kot peš povezava Spodnjih in Zgornjih Škofij.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  10  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  10  
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Sklep št. 17  je sprejet.  
 
3.6. Potek delavnice OPN MOK 
Seznanitev prisotnih s potekom delavnice OPN MOK, ki se je odvijala dne 29.3.2023 v prostorih 
nove osnovne šole. Rešitve bodo pripravljavci podali v roku cca 1 meseca.  
 
3.7. Poziv podjetnikov zaradi zapore ceste skozi Škofije 
S strani podjetnikov smo prejeli poziv za uvedbo ukrepov pomoči zoper negativnih poslovnih 
učinkov zaradi zapor na državni cesti, ki vodi skozi Škofije. Podpisani podjetniki pozivajo k 
takojšnjemu srečanju s predstavniki lokalne skupnosti ter investitorjem, z namenom prilagoditve 
organizacije del ter drugih ukrepov, ki bodo v najmanjši meri, negativno vplivali na njihovo 
poslovanje.  
 
3.8. S strani krajanov smo na KS prejeli pobudo za podaljšanje linije kopalnega avtobusa, ki vozi 
po ankaranski občini, do Škofij. Pobuda je bila posredovana tudi na MOK. V letošnjem letu ne bo 
prišlo do realizacije, ker izgradnja krožišča na državni cesti Spodnje Škofije onemogoča 
vzpostavitev dodatne avtobusne linije kopališkega avtobusa. 
 
AD5) Predlog nadaljnjega poslovanja B-ZONE 
Prisotni so bili s strani predsednika seznanjeni, da je potencialni interesent, ki bi prevzel v najem 
gostinski lokal B-ZONE, odstopil od nameravanega prevzema. O nadaljnjem poslovanju in iskanju 
rešitve, se bo člane sveta seznanilo na prihodnji seji.  
 
AD6) Pobude in predlogi krajanov  

6.1. Prisotni so bili seznanjeni z izglasovanim projektom participativnega proračuna MOK 
za leto 2023 – izgradnja Pumptrack igrišča. Primerna lokacija za izgradnjo igrišča je nad 
pokritim vkopom Spodnje Škofije ob že urejenem parku. DARS, lastnik parcele  je 
zavrnil izdajo soglasja  za izgradnjo igrišča. Skupaj z MOK bo potrebno poiskati drugo 
primernejšo lokacijo.  

6.2. Anna Poropat je izpostavila problematiko zbiranja najstnikov s skuterji na občinski 
parceli desno od pokopališča. Na parceli, kjer se zbirajo so si postavili leseno 
konstrukcijo. Na MOK bi bilo potrebno poslati prijavo, da se občinska parcela ustrezno 
počisti in zavaruje.  

6.3. ELERJI: 
Nataša Batagelj Ndior je ponovno izpostavila zahtevo za postavitev hitrostnih ovir v 
naselju Elerji (peticija je bila poslana že v letu 2019). Upravičenost postavitev hitrostnih 
ovir za umiritev prometa, se utemeljuje s tem, da skozi vas ni pločnika, v bližini se 
nahaja Center sonček (obiskujejo invalidne osebe), tabla ''vi vozite'' ni dovolj 
učinkovita.  

6.4. TINJAN: 
- Ponovno je potrebno poslati urgenco na inšpektorat za zid, ki se ruši naprej od kapelice v 

Tinjanu.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin x  
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  10  
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- Ponovno je potrebno postaviti ogledalo v centru Tinjan (je izginilo) 
6.5. Na Območno združenje Rdeči križ Koper je potrebno poslati pobudo za nabavo dveh 

novih defibrilatorjev; za Tinjan in Vaško hišo na Zgornjih Škofijah.  
6.6. Parkirišče pod cerkvijo na Zgornjih Škofijah; potrebno bi bilo postaviti nove prometne 

znake, ki označujejo parkirišče, pokositi okolico in urediti površino.   
 
AD7) Razno 
7.1. Poslanka Državnega zbora RS ga. Mateja Čalušič je prisotnim predstavila svoje delo v 
parlamentu. Izrazila je svojo pripravljenost za sodelovanje s Krajevno skupnostjo in ostalimi 
društvi ter pomoč za razna vprašanja krajanov. 
 
7.2. Nekdanja ravnateljica Vlasta Urška Baraga je na KS poslala zahvalno pismo z naslednjo 
vsebino: 
''Vlasta Urška Baraga, nekdanja ravnateljica OŠ Oskarja Kovačiča Škofije bi se ob upokojitvi rada 
zahvalila vsem, ki  so kakor koli pripomogli k naši izvedbi pouka v nadomestnih prostorih. Vem, 
da so se društva in vsi krajani, v času delovanja šole v nadomestnih prostorih, odpovedali svojim 
dejavnostim, dogodkom, druženju … Uspešno delo šole v preteklem letu in pol je tudi zasluga vseh 
vas in za to se vam res zahvaljujem 
Posebna, res posebna zahvala pa gre Društvu upokojencev Škofije in njegovemu predsedniku 
Milanu Markočiču, ker so v tem obdobju in v vseh predhodnih letih v okviru akcije Varna pot v 
šolo poskrbeli za varen prihod in odhod naših otrok v in iz šole. Njihova pomoč je bila res vse 
pohvale vredna in želim si, da bi se to sodelovanje ohranilo tudi v bodoče. Mogoče bo njihovemu 
zgledu sledil še kdo.  
Hvala Krajevni skupnosti Škofije in predsedniku Matjažu Čoku ter hvala župniku Jožefu Krncu, 
ker so omogočili, da smo leto in pol gostovali v njihovih prostorih. To sodelovanje je bilo res 
odlično in vse pohvale vredno. 
Ob odhodu izrekam le željo, da bi sodelovanje z novo ravnateljico OŠ Škofije Enejo Baloh bilo še 
bolj uspešno, konstruktivno, prežeto z medsebojnim sodelovanjem, spoštovanjem . Če so bile 
kakšne zamere, neprijetnosti, naj se pustijo v preteklosti in se optimistično gleda v prihodnost 
Hvala in še enkrat hvala. 
Vlasta Urška Baraga'' 
Pismo zahvale se objavi na spletni strani KS Škofije in FB profilu.  
 

 
Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 
 
 
 
 
Zapisala                                                                                                                     Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                                                          Matjaž Čok                           


